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Zapytanie z sesji Nr XXXV/21
z dnia 27 maja 2021 r.

dot. punktu: Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych.

Tomasz Scheller zapytał o magazyny z chemikaliami na ul. Strzeleckiej, (temat ciągnie
się od 3 lat) poprosił o informację co się z tymi chemikaliami dzieje, czy się nie rozlały,
czy nie ma zagrożenia środowiskowego, chciałby wiedzieć na jakim etapie jest ta
sprawa. Prosi także o dokładny opis co się działo od tego czasu, wykaz jaka chemia jest
tam składowana, w jakich zbiornikach, i ile jest jej litrażowo.


